
IZOLSKA LDS V OPOZICIJI
PERSONA NON GRATA / STRANKE POMETAJO V KOMUNALI

ŽELEZNICA SPET V IZOLI?
(Mef) Končno je tukaj poletje, temperatura se približuje tisti, 
ko začnemo vsi pogledovati proti senčnikom in se tolažimo 
s hladnimi napitki, v mestu pa je čutiti življenje, kot da bi 
bila recesija že mimo. Da temu ni čisto tako bi znali 
povedati trgovci, ki Še vedno pojamrajao zaradi drastičnega 
padca prodaje, vendar je za to prej kriv Merkator kot kakšna 
posebna svetovna gospodarska kriza. Gostinci niso 
nezadovoljni. Terase so bile v tej predsezoni dokaj dobro 
zasedene in v primerjavi s prejšnjimi sezonami kar 
vzpodbudne. Res se to dogaja le ob koncu tedna a vendarle. 
Prejšnji teden seje končal z množičnim srečanjem obrtnikov 
na delfinovi plaži, z dobrodelnim koncertom v San Simonu 
in z otroško Ciciolimpiado na igrišču v Livadah. Izola je 
vriskala, pela in se smejala, tako kot naj bi se dogajalo celo 
poletje. Nadaljevanje je že ta teden, ko se dogajajo Združene 
igre narodov, na katerih sodeluje približno 100 mladih iz 
šestih držav, finale pa bo v petek pred gostinsko šolo, istega 
dne pa se bodo v Kortah začeli Dnevi oljk, ki tokrat 
predstavljajo tudi novost: originalno istrsko osmico in 
odprta vrata nekaterih kleti na domačijah v Kortah.
Posebna novost začetka te sezone pa je parni vlak, ki je

K Banka Koper

V 3. junij 1999

znova zapeljal po Izoli. Res je bil bolj majhen in se nekateri 
ne bi mogli spraviti nanj, toda opozoril pa je le, da vlak v 
Izoli še ni pozabljen. Tudi ideje nekaterih urbanistov, ki še 
vedno razmišljajo o kopalnem vlaku med obalnimi mesti 
niso čisto brez realne podlage. Še najmanj je morda znan 
podatek, da imamo v Izoli morda največjo zbirko modelov 
vlakcev v Evropi. Toliko jih ima, eden od izolskih 
zbirateljev, da bi z njimi zlahka uredili pravi muzej, ki bi 
zagotovo popestril turistično ponudbo kraja. Žal se za 
ureditev takšne turistične atrakcije ne zmeni nihče, čeprav je 
jasno, da bi samo v maju skozi takšen muzej lahko popeljali 
nekaj tisoč mladih radovednežev. Če bi vsak plačal samo 100 
tolarjev bi to že bilo nekaj. Če pa to številko pomnožimo z 
dvanajstimi meseci imamo že opravka z lepimi številkami, ki 
bodo koga morda le zaintrigirale.
In če se bo to zgodilo, potem te vrstice niso bile odveč.

FAST FOOD VENI
Ekspres pripravljene pečene jedi za dom:
nišcancf krače, rebrca, pbze, hamburger, 

topli sendviči, kalamari, čevapčiči v lepinji, 
dunajski zrezki, pommes frlttes.
Vsak dan od 8.30 do 22.00 ure, 

ob nedeljah in praznikih od 12.00 do 22.00 ure.
Telefon: 646 333

Alije izolska marina sirota brez staršev oziroma tovarna brez 
lastnikov? Če je soditi po utemeljitvi, zapisani v predlogu za 
ukinitev odloka o določitvi pogojev za upravljanje namenske 
luke za turistične namene, potem je temu že tako. V 
utemeljitvi namreč dobesedno piše: »...po vsej verjetnosti še 
kar nekaj časa ne bo jasno, kdo bodo pravzaprav lastniki 
Portinga d.o.o., ki je bil ...23. decembra 1997 določen za 
upravljalca luke (beri: marine, op.a.) in se prav zaradi tega 
razloga nimamo s kom pogajati o pogojih koncesijske 
pogodbe...« Občinski svetniki so še enkrat v zgodovini 
gradnje marine bili brez pravih informacij, saj je direktor 
Portinea. Branko Mahne, nastopal predvsem kot občinski 
svetnik, lastnikov luke pa tako ali tako nikoli m na spregiea, 
saj jih že vsa ta leta zastopajo kar posamezne svetniške 
skupine. Svetniki LDS so, zaradi kadrovske nemoči pri 
imenovanju direktoija Komunale, glasovali proti večini 
predlaganih sklepov tokratne seje OS, ter tako dosegli, da je 
morala županja namesto ukinitve odloka, predlagati 
podaljšanje sedanjega odloka za leto dni. Do takrat pa bi 
morda lahko začeli uresničevati naslednjo idejo:
V Izoli ustanovimo delniško družbo Marina Izola, njeni 
delničarji postanemo vsi zaposleni Izolani, vsak z nekaj več 
kot 100 tisočaki, odkupimo marino od tistih, ki so jo gradili 
in jo končno vzamemo za svojo. Nekaj takšnih primerov 
poznajo na Hrvaškem in menda dobro funkcionirajo. Bomo 
mi našo raje prodali Italijanom?

Adriatic f
VAŠA ZAVAROVALNA



Posebna turistična ponudba
Končno je težko pričakovana turistična sezona pred vrati in sodeč po gneči 
na cesti minuli konec tedna, bi lahko trdili, da vsaj kar se cestnih zastojev 
tiče, po ničemer ne zaostaja za lansko. Kaj več nam bodo o tem seveda 
povedali turistični delavci, vendar se človek že po sprehodu ob naši preljubi 
obali vpraša, ali je res vojna na Balkanu tista, ki odganja potencialne turiste 
iz naših krajev. Namreč, ob pogledu na plaže kjer je pločevink, polivinil 
vrečk, avtomobilskih gum, ....skoraj več kot skal in kamenja, bi morda 
utegnilo biti smotrno pomisliti na alternativno vrsto turizma. Medtem ko se 
v svetu vse bolj uveljavlja ekološki turizem, bi lahko pri nas začeli 
propagirati anti-ekološki turizem, ki bi bil v svetovnem merilu prava novost. 
Kot tipičen primer lokacije, kjer bi take vrste turizem zagotovo prosperiral, 
vsem zainteresiranim svetujem sprehod od pod Belvederja proti Strunjanu, 
kjer boste med številnimi 
odpadnimi materiali 
zagotovo našli svoj 
prostor pod soncem.
Vsekakor bi za začetek 
projekta '...če nimaš kam 
odvreči smeti, jih pusti kar 
na plaži..." svetovala 
preimenovanje plaže Bele 
skale v Svinjske skale - 
ime, ki bi bilo glede na 
trenutno stanje tega 
področja zelo ustrezno in 
bi bodočim obiskovalcem 
vsaj nakazalo, kaj jih tam 
čaka.

Maja Pertič

1PIANIKA
Alietova 2, tel.: 648 440

POLETNI URNIK
od 1.6 do 15.8

od 9.00-12.00 ure in od 16.30-20.30 ure 
ob sobotah od 9.00 -13.00 ure

LDION IZOLA
20.00 URI

predskupine
ZMELKOOW & LARA BARUCA BAND & 3 BOTE

GLEDALIŠČE KOPER
torek, 15.6. ob 21.00 uri

koncert velško irske pevke

7IRLIE RODEN
MALI OGLASI
PRODAM MOTOR TOMOS 10 - IZVENKRNI, dolga os, brezhiben, 
servisiran maja 99, letnik 86, malo rabljen, tel.: 646 145 
-IZOLA-ENOSOBNO IN DVOSOBNO STANOVANJE ODDAM od 1.9.1999 
dalje. CENA: od 18.000 dalje po osebe ( s stroški ), tel.: 645 - 818.
- TISKALNIK EPSON I.Q 100 in HP, 9 igièni malo rabljen, ter fax modem - 
nov, ugodno, garancija, možna menjava, montaža, tel.: 645 818
- PRODAM CITROEN AX CABAN bele barve, letnik 93, dobro ohranjen, 
reg. leto, tel.: 68 442 zvečer.
-POCENI PRODAM TERMOAKUMULACIJSKO PEČ 3,8KW na kolesih, 
tel.: 648 908
-PRODAM RENAULT 4 GTL, letnik 86,137.000 km, beige barve, 
neregistriran, potreben nov akumulator, cena 50.000 km,
- PRODAM LADO NIVA l,7i TRIGLAV, kljuka, tehnični, oprema, 
tel.: 041 707 591

IZOLANOM VSTOP 
PREPOVEDAN
SVETOVALNI CENTER ZA OTROKE,
MLADOSTNIKE IN STARŠE KOPER

Svetovalni center za otroke, mladostnike in starše Koper sporoča 
vsem zainteresiranim ( staršem, otrokom, učiteljem, ...) da od 1. 
junija 1999, po 31. letih uspešnega sodelovanja, ne sprejema več 
otrok in staršev iz Občine Izola v strokovno obravnavo, ker so 
tako odločili svetniki občine Izola na svoji aprilski seji.

direktor 
mag. Robert Trunk

KDO ŠČITI ŽIVALI?
Inšpektoratu RS za kmetijstvo, 
gozdarstvo, lovstvo in ribištvo 
REPUBLIŠKI LOVSKI INŠPEKCIJI

Spoštovani! Dne 29.04.1999 sem vas in nekatere druge kompetentne 
naslovnike z dopisom oziroma pritožbo obvestil o sosedovem nasilnem 
obnašanju in grožnji glede "odstranitve" mojega nemškega ovčarja. Dne 
11.05.1999 ste me edini izmed vseh pozvanih pisno obvestili, da ta zadeva ni 
v pristojnosti vašega delokroga. Vendar so se moji sumi žal uresničili in zato 
dovolite, da vas obvestim o naslednjem: po neuspelem zdravljenju na 
koprski veterinarski postaji dne 21. in 22. majaje moj pes umrl v strahotnih 
mukah, torej nenaravne smrti. Sumov o zastrupitvi psa zaenkrat še ne 
morem podkrepiti s konkretnimi dokazi (čakam namreč na rezultate 
obdukcije), saj so kot vzrok "neozdravljive bolezni" veterinarji po 
laboratorijski analizi ugotovili le "uničena jetra in ledvice". To je zelo 
čudno, saj je bil moj osemletni ovčar še deset dni pred tem v odlični fizični 
kondiciji, hranjen s skrbno izbrano hrano (Hills) in nikoli ni imel nobenih 
želodčnih problemov, nato pa je v par dneh "neozdravljivo zbolel". Znanih 
mi je še nekaj podobnih konkretnih primerov (prav tako s smrtnim izidom 
za pse) in ciničnimi sprenevedanji lovskega lobija; pred nekaj leti so npr. 
sorodniku lovci zastrupili psa s strihninom in je prav tako umiral v 
strahotnih telesnih mukah. Ker sem ljubitelj živali in nameravam imeti še 
naprej vsaj kakšnega psa in mačko, ki pa jih nekateri (korekcija urednika 
op.ur.) očitno lahko nenadzorovano in nekaznovano kadarkoli spravijo s 
tega sveta, vljudno prosim za nekaj konkretnih odgovorov:
- kateri strupi so zakonsko dosegljivi slovenskim lovcem in kdo vrši nadzor 
nad njihovo uporabo?

- kdo ima zakonska pooblastila za inšpekcijski občinski nadzor nad 
nevestnimi posamezniki (ne samo lovci), ki si lastijo pravico, da 
zastrupljajo naše pse in mačke v urbanem okolju7
- kdo vrši nadzor nad polaganjem vab za stekle lisice, oziroma kje je 
zakonsko dovoljeno polaganje tovrstnih vab (zlasti me zanima okolica 
oziroma zaledje izolske občine)?
Opravičujem se za vnovično nadlegovanje, ki pa ima po mojem skromnem 
mnenju vsaj dva opravičena razloga (prvič: opustitev ali malomarno 
opravljanje službene dolžnosti - kolikor je meni znano je tako obnašanje 
odgovornih oseb kaznivo ..., drugič: nezaščitenost domačih živali). Živali se 
namreč pred človeško brutalnostjo same ne morejo braniti, mar ne? Kdo jih 
v tej družbi torej sploh lahko zaščiti pred nasilno smrtjo oziroma kaznuje 
njihove morilce.

Slavko Gaberc

GABERC MUR
( 1991 - 1999)

Ne umre nečastno kakor ta, 
ki sem ga gledal jaz, 
ne bo imel zanke krog vratu 
ne krpe čez obraz, 
ne udre se noga mu skoz tla, 
ko pride strašni čas...

je tednik Izola nov
Naslov: Veliki trg 1, 6310 Izola, tel .066/600 - 010, fax: 600-015 
Glavni in odg. urednik: Drago Mislej/Uredništvo: D. Mislej,
Orlando H. (fotoreporter), K. Bučar / Tehnični urednik: Davorin Marc 
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 120 Sit.
Založnik /elektronski prelom: GRAFFIT LINE, doo Izola
tel.: 600 - 010 / E-MAIL: MANDRAC @ S-NET. NET
ŽR: 51430 ■ 603 ■ 32431 / Tisk: BIROGRAFIKA BORI. Izola_ _ _ _ _ _ _ _
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7. SEJA OBČINSKEGA SVETA

IZOLSKA LDS V OPOZICIJI
Občinski svetniki so se v ponedeljek zbrali na redni sedmi seji in se lotili 
dokaj obsežnega dnevnega reda, ki so ga za povrh še dopolnili z dvema 
predlogoma, tako da so vsega skupaj glasovali najmanj 20-krat, glede na 
nekatere amandmaje pa še nekajkrat zraven. Dnevni red seje je napovedoval 
zanimivo debato, sam potek pa je postregel z nekaj presenečenji med katerimi 
je bilo zagotovo najbolj opazno glasovanje svetnikov LDS, ki so dosledno 
glasovali v nasprotju s predlogi županje in vladajoče koalicije.
Glede na to, da so še pred kratkim napovedali vstop v vladajočo koalicijo 
(ZLSD, ZZP, IDZ) se je zdelo takšno ravnanje nekoliko nenaravno, 
vendar se je kmalu razvedelo, da gre pravzaprav za nezadovoljstvo zaradi 
ravnanja ZLSD v zvezi s kadri LDS. Čeprav o tem nihče ne govori pa je 
bolj ali manj jasno, da je želela LDS ohraniti položaj na mestu direktorja 
Komunale (Alojz Zorko je namreč njihov član in kandidat za župana), 
Združena lista pa želi na to mesto postaviti svojega človeka, svetnika in 
nekdanjega predsednika občinske skupščine, Marina Domia. O 
imenovanju bo odločal občinski svet, kdo ima tam večino pa je jasno.
Tako se postavlja vprašanje, ali bo LDS, ki je s svojimi štirimi svetniki še 
vedno druga politična sila v občinskem svetu, zaradi zavarovanja lastnih 
kadrov skušala oblikovati resno opozicijo vladajoči garnituri. Poleg že 
omenjenega direktorja Komunale ima LDS na pomembnih mestih še 
direktorico občinske uprave, Ireno Jerman, programsko direktorico 
Centra za kulturo, Jadranko Orlando, direktorja Zdravstvenega doma, 
Marina Ferfoljo in načelnika upravne enote, Branka Andrejašiča, do 
katerega pa občina nima nobenih pristojnosti, še najmanj kadrovskih. 
Seveda je ob tem treba upoštevati, da so nekateri kadri tiho zamenjali 
stranke, saj je sedanja koalicija na oblasti tako trdna, da se ne gre igrati z 
opozicijskim obnašanjem.
Najverjetneje se bo zgodilo to, da bodo pri LDS požrli cmok in pristali na 
manjše kadrovske korekcije za kakšno drugo protiuslugo, saj si niti oni ne 
morejo privoščiti resničnega opozicijskega ravnanja, ker bi v tem primeru 
dobili za zaveznike svoje večne politične nasprotnike, odločati pa bi se 
morali tudi v nasprotju s stališči in sklepi, ki so jih v svojih "zlatih časih" 
sami pripravili in izglasovali.

OBJEKTI BREZ LOKACIJSKEGA DOVOLJENJA
Akt s to vsebino so v občinskih službah pripravili z željo, da bi omogočili 
hitrejše izvajanje nekaterih del v zvezi z adaptacijami, dozidavami in 
podobnimi gradbenimi posegi, za katere je bilo treba doslej čakati gradbena 
dovoljenja kot za gradnjo apartmajskega naselja. S tem dokumentom se ta 
postopek bistveno skrajša, ob tem pa je prišlo do zapleta pri obravnavanju 
določila glede vodovodnih in elektro priključkov na pomožne objekte.

OBČINA IZOLA, TURISTIČNO DRUŠTVO 
in KRAJEVNE SKUPNOSTI

RAZPISUJE TEKMOVANJE ZA

Najlepše okrašen balkon, 
vrt-hišo in ulico

Predloge posredujete na naslov TURISTIČNEGA DRUŠTVA Izola, 
Sončno nabrežje 4, krajevnih skupnosti ali pa na Občino Izola - 
vedno s pripisom »najlepše okrašen...«.

Vaše pobude, ki naj poleg naslova predlaganega vsebujejo še krajšo 
obrazložitev predloga, pričakujemo do 25. junija 1999.

Komisije krajevnih skupnosti bodo pod vodstvom turističnega 
društva opravile razvrstitev predlogov za najlepše okrašene balkone, 
vrt-hišo in ulico.

Nagrajeni bodo prejeli posebna priznanja ob občinskem prazniku 
(9.7.1999 v SGTŠ Izola).

Predsednik TD Izola: Alojz Pečan

AGENCIJA ZA NEPREMIČNINE
AGENZÌA ilVllVloh>ili/VRE

Sit A
posntdovANjE:
pitOtlAjA,NAklip,ZAIVlF.NjAVA,NAjEIVI/ 
vpisi V IKMljiŠko kNjiqo,ptiAVNi 

NASVEri,CENÌn/E ÌN pREVodi

MIUIA GREGORIČ i.p. 
Dtl<ANi I 4 I 
62 71 DtkANi
n 1.,Iax. i J«6 66 5SO 290 
c,sm. 04 I /JO 990

Predlagatelj je,
najverjetneje v strahu pred 
črnograditelj stvom in 
vikendaštvom, zelo zaostril 
pogoje ta priključke, 
svetnik DeSUS-a, Dino 
Dodič pa je z amandmajem 
predlagal spremembo tega 
določila, saj se z njim 
onemogoča priključitev 
objektov, kijih uporabljajo 
tudi tisti občani, ki 
premorejo velike zemljiške 
površine, imajo na njih urejene večletne nasade in se ukvarjajo pretežno s 
kmetijstvom, (njegov amandma objavljamo na 4. strani)
Iz razprave sicer ni bilo jasno razbrati, koga se v tem primem najbolj boji 
predlagatelj (najverjetneje vikendašev) dejstvo pa je, da so svetniki zavrnili 
sprejem amandmaja in izglasovali odlok, kot je biljoripravljen.
MARINA NENEHNIH VPRAŠANJ
Izolska marina kar ne more iz poslanskih klopi. Tokrat je prišla nanje v obliki 
predloga odloka s katerim bi ukinili odlok, ki govori, daje treba do konca maja 
tega leta določiti pogoje za koncesijsko pogodbo o upravljanju marine. Županja 
je v svojem predlogu pojasnila, da podjetje Porting ni pravi naslov za 
dogovaijanje o teh pogojih, saj nima dovolj denarja za prevzem vseh 
obveznosti, novega lastnika pa ni in ni ter nič ne kaže, da se bo kmalu pojavil. 
Občina seveda upa, da se bo o pogojih za sklenitev koncesijske pogodbe lahko 
pogovaijala z dovolj kompetentnim lastnikom in upravljalcem, vendar se ne ve, 
kdo bi to bil. V razpravi so svetniki opozarjali, da se lahko zgodi, da bo moral 
zaradi takšnega predloga Porting vrniti upravljanje marine Marinvestu, ki pa na 
takšen prevzem ni pripravljen. Zato so prisluhnili stališču statutarne komisije, 
ki je predlagala podaljšanje veljavnosti odloka za 6 mesecev, glede na 
napovedano glasovanje pa so morali predlagatelji pristati kar na enoletno 
podaljšanje veljavnosti sedanjega odloka. To sicer ne rešuje vprašanj lastništva 
in upravljanja marine, vendar pa vsaj vzdržuje legalno stanje.

PSI NE - KRAVE DA !
Svetniki so obravnavali osnutek sprememb statuta občine Izola in poslovnika 
občinskega sveta ter oba poslali v enomesečno javno razpravo s katere ne 
pričakujejo posebnih pripomb ali sprememb.
Spet se je nekoliko zapletlo pri odloku o preoblikovanju javnega zavoda za 
lekarniško dejavnost, ki bo organiziran obalno kot Obalne lekarne Koper.
Pripombe v zvezi s koncesijo so na seji odpravili, svetniki pa so le predlagali, da bi 
določili novo ime in sicer Lekarne slovenske Istre.
Tudi odlok o zunanjem videzu mesta in podeželja je šele v osnutku, pa je že bil 
deležen cele vrste pripomb. Še največje bilo tistih v zvezi z domačimi živalmi, saj je 
odlok ozko usmerjen le na pse, mačke so komaj omenjene, zanimiva pa je "bila 
pripomba Gianfranca Siljana v stilu: S psom torej ne morem na svetilnik, lahko pa 
pripeljem kravo in to ni v nasprotju z odlokom. Javna razprava o osnutku še sledi.

i računalniške storitve 
Goran FRANOVIČ sp. / Izola

9.korpusa 4, Izola / Tel.: 066/ 600 850 
Mobitel: 041 628 507 / E-mail: malin@siol.net

Pred 
uvedbo DDV-ja 
BREZPLAČNA 
NADGRADNJA/ 
PROGRAMOVi10

RAČUNALNIŠKI PROGRAMI
• Glavna knjiga
• Saldakonti dobaviteljev

posredovanje plačilnih nalogov 
preko diskete ali elektronske pošte

• Saldakonti kupcev
• Materialno poslovanje v gostinstvu
• Trgovinsko poslovanje
• Osnovna sredstva
• Blagajniški dnevnik
• Fakturiranje+izpis položnic

daljinsko ogrevanje 
poraba plina
stroški upravljanja _______

• Izdelovanje programov po naročilu
• Knjigovodstvo za podjetnike in obrtnike

( knjiga prejetih in izdanih računov, knjiženje temeljnic, opomini, 
zamudne obresti, obračun prometnega davka, obračun plač in prispevkov, 
osnovna sredstva, bilanca uspeha, davčna napoved, statistika. . . . . . )

Razvoj 
programske 
opreme v okolju 
Windows
Vzdrževanje
programske
opreme
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VOJVODA JE DIREKTOR
Po zapletih na zadnji seji občinskega sveta, 
ko svetniki niso izglasovali programsko 
poslovnega direktorja Centra za kulturo, 
šport in prireditve, ki ga je predlagala 
komisija za volitve in mandatna vprašanja je 
ta zaplet končno rešen in Center je končno 
dobil vodilnega moža - Vojka Vojvodo. 
Občina je namreč ponovila razpis, tokrat z 
bistveno krajšim rokom za prijave, na razpis 
so se, poleg kandidatov s prvega razpisa, 
dodatno prijavili še trije kandidati (Jadranka 
Jakomin, Darko Filiput in Srečko Baričič), 
komisija za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja pa je občinskemu svetu ponovno 
predlagala v sprejem Vojka Vojvodo, 

diplomiranega ekonomista iz Izole, zaposlenega v Delamarisu. Glede na to, da 
so se na glasovanje tokrat bolje pripravili kot pred mesecem dni so svetniki 
predlog podprli (vzdržani so bili le štirje svetniki) in Vojka Vojvodo imenovali 
za poslovnega direktorja Javnega zavoda Center za kulturo, šport in prireditve 
ter programskega direktorja OE Center za šport Izola.
Po imenovanju je Vojko Vojvoda povedal, da ga takšen izid glasovanja navdaja 
z upanjem, da bo pri večini svetnikov in svetniških skupin imel dovolj podpore 
za realizacijo ciljev, ki jih je predstavil v postopku preverjanja kandidatov, 
hkrati pa izrazil prepričanje, da bo znal ustvariti delovni odnos z zaposlenimi v 
Centru, v korist kulture in športa v občini.

POMETANJE V KOMUNALI
Kadrovska problematika je v Izoli trenutno v 
ospredju. Po imenovanju direktorja Centra 
za kulturo, šport in prireditve je na vrsti že 
imenovanje direktorja javnega podjetja 
Komunala Izola, katerega ustanovitelj je 
Občina Izola, občinski svet pa imenuje 
njenega direktorja.
Verjetno je že znano, da se v kratkem izteka 
mandat sedanjemu direktorju Alojzu Zorku, 
ki je podjetje dobil v roke v nič kaj lepi 
podobi. Komunala je bila takrat v organizacijski krizi, strojni park v razsulu, 
delovna disciplina skromna, pripomb občanov in turistov pa toliko, da smo jih celo 
v časopisu nehali objavljati. Alojz Zorko je s trdo roko najprej ustvaril red v 
podjetju, potem pa s trmastim vztrajanjem pridobil Komunali poseben status tudi v 
občinskem proračunu. Podjetje seje strojno zelo dobro opremilo, kvaliteta storitev 
se je bistveno povišala, v podjetju je zavladal red, ki ga je videti tudi na zunaj, 
Komunala seje preselila na novo lokacijo, dokončana je bila deponija, vse večje 
bilo novih storitev, od ločenega zbiranja odpadkov do rednega pranja kontejnerjev 
in podobno. Bili pa so tudi nesporazumi, še posebej znotraj kolektiva, saj sedanji 
direktor ni poznal usmiljenja do nikogar in nekateri so mu očitali tudi pristranskost 
v odnosu do posameznih kadrov. Enega takšnih zapletov je rešila občina z novim 

delovnim mestom v upravi, zdaj pa je v vladajoči stranki 
prevladalo prepričanuje, da je treba na čelo Komunale 
postaviti bolj kooperativnega človeka s katerim se bo dalo 
dogovarjati in dogovoriti. Marino Domio je seveda 
prvorazredni kandidat in tega se zavedajo tudi v LDS, kjer 
svojemu človeku niso mogli nuditi veliko več podpore kot 
so mu jo že. Kaj si o vsem mislijo zaposleni in uporabniki 
niti ni tako pomembno, saj gre vendarle za strankarsko 
kadrovanje, nekateri pa so namignili, da se za vsem skupaj 
skriva bodoča velika investicija izolske občine. Gre za 
gradnjo čistilne naprave, kije gotovo takšen posel, ki ga ne 
bi rad izgubil noben izvajalec, niti nobena politična opcija. 
To so seveda ugibanja in si jih lahko privošči vsakdo, nas 
kot uporabnike pa zanima predvsem to, da bo Komunala, 
neglede na to, kdo jo vodi, ohranila in še dvignila raven 
storitev, tako kot si turistično mesto tudi zasluži.

PERSONA NON GRATA
Aleksander Frantar, občinski svetnik SKD v 
prejšnjem mandatu, gre nekaterim z izolske 
politične scene tako v zobe, da zavračajo njegovo 
izvolitev celo tam, kjer naj bi se pokazala 
zastopanost vseh strank, ki so zastopane v 
občinskem svetu. Po temeljitih razpravah so 
namreč v začetku tega mandata sprejeli sklep, da v 
Nadzorni odbor Občine Izola svoje predstavnike 
imenujejo vse politične stranke Tako so tudi 
storile, zapletlo pa se je le pri predstavniku SKD,
Aleksandru Frantarju, ki ga komisija za 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, v 
kateri pa je izražen večinski interes vladajoče 
koalicije, enostavno ni potrdila, tako da o 
njegovem imenovanju občinski svet ni mogel 
sklepati. Nadzorni odbor je tako ostal brez 
predstavnika Slovenskih krščanskih delegatov, ki 
so zato neposredno na občinski svet naslovili predlog za imenovanje Aleksandra 
Frantarja v Nadzorni odbor. Kljub temu, da je županja njegovo delo v prejšnjem 
mandatu občinskega sveta zelo pohvalila je bilo hitro jasno, da ne bo imenovan. 
Sledilo je nekaj neprincipielnih razprav o demokraciji z ene in druge strani, končno 
pa so svetniki ponovno zavrnili predlaganega kandidata SKD. Kaj o tem meni sam?
- Popolnoma bi to razumel, če bi obstajali neki tehtni argumenti proti kandidatu za to 
funkcijo. To bi lahko bila povezanost s političnimi strankami na oblasti ali če bi 
opravljal še druge funkcije, ki niso združljive s to funkcijo, če bi bil naprimer eden 
od porabnikov občinskih sredstev, če bi bil v kazenskem postopku, če bi imel 
opravilno nesposobnost ali kaj podobnega. To bi lahko bili razlogi zakaj bi se lahko 
zavrnilo kandidata za to ali podobno funkcijo. Če pa teh razlogov ni bi pričakoval 
podporo temu imenovanju. Zal pa tako ravnajo zaradi mojih političnih stališč, zaradi 
mojega dela v prejšnjem mandatu občinskega sveta, kjer sem zahteval jasne račune 
za vsako ceno in podobno. Očitno se Združena lista, katere član je tudi županja, boji 
takšnega ravnanja in glasuje proti. Drugače si jaz tega obnašanja ne znam razlagati.
- V kuloarjih je slišati, da je temu krivo to, da si po volitvah tožil občinski svet.
- Občinski svet je na prvi seji, ki je bila sklicana v nasprotju s poslovnikom in za 
katero sem moral opravičiti svojo odsotnost, odločal brez moje prisotnosti, zato sem 
se na ta sklep občinskega sveta (gre za sestavo sveta glede na izide volitev) pritožil. 
Če kdo zameri drugi strani, ker uporablja svoje legitimne pravice, potem je to njihov 
problem, saj so te pravice v lasti vseh, tistih, ki vladajo in tistih, ki so daleč od 
oblasti.
- Kaj boste zdaj naredili krščanski delegati, saj imate vendarle pravico do 
predstavnika v nadzornem odboru?
- O tem se še nismo pogovarjali, zagotovo pa se bomo o vsem dogovorili in ocenili, 
kaj nam je v teh pogojih sploh storiti. Pustimo času čas in najboljše rešitve.

VABILA UPOKOJENCEM
Iz društva upokojencev Izola so nas obvestili o treh dogodkih na katere vabijo člane 
društva in druge upokojence pa tudi tiste občane, ki jih delo društva zanima.

SREČANJE V DOLENJSKIH TOPLICAH
Letošnje srečanje slovenskih upokojencev bo 29. junija 1999 v Dolenjskih Toplicah. Slavnostni 
govornik bo predsednik države, Milan Kučan, sledil pa bo kulturni in zabavni program. 
Organizator predlaga tudi obisk Baze 20 in gozdne učne poti, medičarja v Adlešičih, 
izdelovalke platna in obisk Kostanjeviške forme vive ali Pleterij.
Cena odhoda na srečanje z malico je 2.200 tolarjev. Prijave zbirajo v pisarni DU Izola do 15. 
junija 1999.

KRESOVANJE NA ROGLI
Na Rogli bo v nedeljo 20. junija akcija tkanja »mavričnega loka« med junioiji in seniorji v 
smislu udejanjanja osnovnega sporočila ob Mdnarodnem letu seniorjev, ki poteka pod geslom: 
Na poti v družbo vseh starosti.
Organizator bo na Rogli zakuril kres, pripravil vrsto zabavnih in športnih iger, tekmovanje v 
sekanju drv, nagradil najlepšo obiskovalko in najbolj nenavadno pokrivalo. Pri hotelu Planja bo 
piknik, pripravili pa so še izlet do Lovrenških jezer in na vrh Pohorja.
Cena potovanja je 1.500 tolarjev, za vse ostalo pa bo treba odšteti še 2.500 tolarjev. Če vas
dogodek zanima pokličite pisarno DU Izola, tel. 648 424, oz. osebno v uradnih urah, ki so 
od 1.6.1999 v ponedeljkih od 9 do 11 ure in v sredah od 15 do 17 ure.

N

Promet z nepremičninami
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^ Stanovanja - hiše - parcele » poslovni objekti

^ 1 p p ^ Sončno nabrežje 14, 6310 Izola, tel.: 066/ 601 - 110

^ Ivan Konstantinovič s.p. NA OBALI PRODAJAMO PO UGODNIH CENAH
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CICIOLIMPIADA
foto Barbara Dobrila

Sobotno dopoldne, tistega vročega, izolskega 29. maja, je bilo živahno 
kot že dolgo ne. Na enem koncu mesta so se zabavali in tekmovali 
obrtniki s pol Slovenije, na igrišču v Livadah pa je skoraj enako število 
otrok uživalo v zelo podobnih, zabavnih igrah, ki jim preprosto pravijo
Ciciolimpiada.
Gre za, zdaj že tradicionalno prireditev, ki jo pripravijo v izolskem vrtcu 
proti koncu šolskega oziroma vzgojnega leta. Njihovi varovanci se na ta 
dogodek pripravljajo že veliko prej, saj je treba izdelati marsikaj, med 
drugim tudi medalje, kijih dobijo vsi, saj gre vendarle za najbolj veselo 
in najbolj pošteno 
od vseh olimpiad.
Na vprašanje, 
kakšno medaljo je 
dobil kateri od 
malih tekmova
lcev pa odgova
rjajo na kratko:
"Kartonasto!"
Tekmovali so v 
najbolj vsakda
njih in hkrati 
nenavadnih ter 
zanimivih špor
tnih panogah, se 
plazili in plezali, 
tekli in se 
izmikali, vozili 
slalom in smuk 
brez smučk.
Tokrat so bili z njimi tudi otroci iz italijanskega vrtca in učenci prvega 
razreda osnovne šole Livade, ki so bili še lani v vrtcu, vendar so delali 
po projektu "korak za korakom" in tako ohranili vez med dvema 
ustanovama, ki skrbita za vzgojo mladih v njihovem prvem življenskem 
desetletju.
Posebne pozornosti je bil na letošnji Ciciolimpiadi deležen mali parni 
vlakec, kije po prizorišču prevažal otroke in tudi kakšnega malo večjega 
otroka, med drugim tudi Zdenko Bolje, ki je v imenu Občine Izola 
pozdravila udeležence Ciciolimpiade, potem pa se z vlakcem zapeljala 
po prizorišču te nenavadne olimpiade. Otroke, njihove spremljevalce in 
številne radovedneže iz sosednjih hiš je dobro zabaval tudi animator 
Sten Vilar ob pomoči čarovnika Grege. Vsi sodelujoči pa so domov,
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poleg medalj, odnesli tudi majice s simbolom prireditve, tako da jih bodo 
še dolgo spominjale na veselo soboto ob koncu maja 1999.
Tisti, malo bolj odrasli, pa so se zavedali, daje pred vrtcem in šolo novo 
obdobje in da bodo že naslednje leto manjkali tisti malčki, ki jih bo nova 
šolska zakonodaja namesto v malo šolo poslala v prvi razred devetletne 
osnovne šole. Te spremembe prinašajo v delo vrtcev in šol kar nekaj 
novosti in nanje se je treba temeljito pripraviti. Projekt "korak za 
korakom", ki so ga v izolskem vrtcu že uvajali bi lahko bil dobra 
popotnica za lažje privajanje na spremembe.
Pa še to: Na seji občinskega sveta je delegat SKD, Marlon Kovačič, 
vprašal, ali so resnične govorice, naj bi zaradi zmanjšanja števila otrok 
zaprli vrtec v Kortah. Dobil je kratek in jasen odgovor županje: Ne, vrtec 
v Kortah, kljub težavam, zaenkrat ostaja!1

NAŠPIČEN1 OBRTNIKI
foto MAJA BEE

Kopališče izolskega hotela 
Delfin je bilo prizorišče 16. 
športnih iger obrtnih zbornic 
notranjsko primorske regije.
Tokrat je na srečanju sodelovalo 
kar 13 obrtnih zbornic od 
Cerknice do Tolmina, od Sežane 
do Ilirske Bistrice in seveda 
slovenske Istre. Vsega skupaj se 
je športnih iger udeležilo kar 530 
tekmovalcev in več kot 600 vseh
predstavnikov obrtnih združenj._________________________________
Pomerili so se v devetih športnih panogah, ki niso bile ravno resne, vendar so se jih sodelujoči 
lotili z vso resnostjo, tako daje bilo ob smehu tudi nekaj tipičnih športnih prepirov, na koncu 
pa so zmago odnesli športniki Obrtne zbornice Cerknica. Druga je bila obrtna zbornica 
Ajdovščina, tretja pa obrtna zbornica Sežana. Tudi predstavniki izolske obrtne zbornice so se 
dobro odrezali in se uvrstili takoj za najboljšimi, sploh najboljši pa so bili v balinanju in 
namiznem tenisu, medtem ko so v ženskem kegljanju zasedli tretje mesto.
Organizacija iger in srečanja v celoti je bila, po pripovedovanju sodelujočih, odlična, glasba 

n pelje sta sc slišala še pozno v večer, ko so počasjjjjjjjjjfl-jffnico Obrtne zbornice Izola

Ob tej priložnosti so podelili tudi nekaj plaket in spominskih zahval. Posebno priznanje je 
prejel prvi predsednik OZ Izola, Erminij Benčič, ki je opravil pionirsko delo pri 
ustanavljanju izolske obrtne zbornice, nagradili pa so tudi drugega predsednika, Maria 
Carbonia, ki je, kot drugi, prevzel predsedniško delo v ubomici. Priznanje so dodelili tudi 
občini Izola, ki z zbornico vseskozi vzorno sodeluje. S posebnim darilom so se spomnili tudi 
sedanjega predsednika, Jan'“ ' '1 ' '
Slovesnosti se je udeležil 
tudi predsednik Obrtne 
zbornice Slovenije, Miha 
Grah, obiskali pa sojih tudi 
predstavniki OZ Murska 
Sobota in Čemomelj. Izola 
je bila še enkrat več kot 
vzoren gostitelj in ni vrag, 
da takšno delo prej ali slej 
ne bo obrodilo tudi pričako
vanih turističnih rezultatov.



KAPUČINO
NOGOMET-3. DNL
TELMONT Šmarje:AVTOPLUS Korte 3:2 (1:0)
Strelci: 1:0 Tripar, 2:0 A. Baruca,
2:1 Breznikar, 3:1 A. Baruca, 3:2 
Sredinšek
Avtoplus: Rečnik 7, Sotlar 7,5,
Sorgo 7,5, Mamilovič 7,5, Simič 
7, Gunjač 7, Kariš 7, Sredinšek 
7,5, Peršič 7, Gregorič 7,
Breznikar 7
Kortežani so sicer dobro igrali, 
toda proti motiviranim gostiteljem 
iz sosednjega hriba enostavno niso 
imeli dovolj sreče, saj so prav 
sredi največje premoči v drugem 
polčasu iz enajstmetrovke dobili 
tretji zadetek in takrat je bil 
zmagovalec bolj ali manj znan.
Znova se je kot strelec izkazal 
veteran Breznikar pa tudi 
Sredinšek postaja vse 
pomembnejši igralec in strelec 
ekipe.
V naslednjem krogu se obeta 
veliki derbi, ki bo najverjetneje že 
odločil zmagovalca tega 
prvenstva. Na Malijo namreč 
prihaja zdaj vodilna Idrija, ki je v 
nedeljo iztržila doma le točko

Končno prava igra 
MHH Izola : Vipava 4:0(1:01
Po dolgem času so ljubitelji nogometa 
končno prišli na svoj račun, saj so 
Izolani odigrali najboljšo tekmo v 
primorski ligi. Posebej so navdušili z 
igro v 2. polčasu, ko so zadeli kar 
trikrat. Posebej velja pohvaliti igro mladih, pa tudi 
starejših igralcev, v prvi vrsti dvakratnega strelca 
Jurmana. Zadeli so še Božičič, ki je uspešno 
zamenjal poškodovanega Perkata, med strelce pa 
seje vpisal Santin.
Gledalci so Izolane i trenerja za prikazano igro 
nagradili z aplavzom. V naslednjem kolu gostujejo 
v Mirnu. Vse razen poraza bo uspeh.

MNK IZOla: Sirotič, Perkat (Božičič), Krhin 
(Cerič), Gregorič, Markežič, VL.Babič (Mujkič), 
Filipčič, Santin (Kremenovič), Jurman, Tonejc, 
Dončič (Alagič). trener: Danilo Sergaš

mladinci
Primorje: MNK Izola 0:4
Mladinci nadaljujejo pohod k prvi ligi, saj so v 
soboto visoko premagali Primorje, zadela sta 
Kremenovič in Markežič (3).

kadeti
Primorje: MNK Izola 3:2
Kadeti so po dolgem času izgubili. Nastopili so 
oslabljeni. Strelca sta bila Božič in Božičič.
V tem tednu je odstopil trener Milič, nadomeščal 
pa ga bo Fabio Lovrenčič. Obe ekipi gostujeta v 
soboto v Novem mestu.

ŽBOGAR V FINALNI SKUPINI
Vasilij Žbogar, evidentni olimpijski kandidat v 
razredu Laser je na mednarodni regati za 
svetovni pokal v Medenblicku na Nizozemskem 
ulovil finalno skupino in v konkurenci 154 
laseristov zasedel 35. mesto. V finalu je bil po 
regatah 15, 23,30 19, 6, 29 - ti.
V razredu 470 sta bila od naših spet najboljša 
Čopi in Margon na 15. mestu, Izolana, brata 
Dekleva pa sta bila 64-ta.

st. dečki: MNK Izola : Portorož • Piran 2:0 
ml.dečki: Rakek:MNK Izola A 1:7 
MNK IZOLA B : Rokava - tekma je preložena 
cicibani: ILBIstrica : MNK Izola A 3:0 
Koper : MNK Izola B 14:1
Ngrajevanje (ročna ura) se nadaljuje, tokrat si jo je 
zaslužil Jurman, ki je dobro igro kronal z 2 
zadetkoma.
STAREJŠI DEČKI NA STADIONU V TRSTU
Starejši dečki MNK Izola bodo igrali v finalnem 
turnirju za starejše dečke - "Tomeo Nereo Rocco" v 
Trstu 7. junija ob 18 uri na stadionu z istim 
imenom. (M.Božičič)

7. Eurofest
Še dober mesec dni manjka do 
začetka sedmega Eurofesta. 
Organizator, športna agencija 
Sportmaestral Club iz Izole, ki je s 
pripravami na to prireditev začel 
takoj po zaključku lanskoletnega, 
počasi zaključuje prijave. Trenutno 
je prijavljenih okoli 90 ekip, do 
konca tedna (5.6.99) pa še 
sprejemajo zadnje prijave. 
Pričakujejo še potrditev nastopa 
mladinske reprezentance Saudske 
Arabije, s katero so navezali stike 
med nedavnim gostovanjem te 
reprezentance v Izoli.
Tako naj bi zaživela tudi kategorija 
mladinskih reprezentanc, ki naj bi 
bila, po željah Toneta Bariča, 
direktorja festivala kakovostni vrh te 
manifestacije. Na žalost je število 
prijavljenih ekip nekoliko manjše od 
lanskoletnega, ko je nastopilo 124 
ekip. Tako kot celoten slovenski 
turizem je tudi Eurofest pod vplivom 
balkanske krize in tu velja tudi 
poiskati razlog odpovedi, saj na 
izvedbo in organizacijo tekmovanja 
ni bilo pripomb. Dobra organizacija 
je tudi razlog, da se večina ekip 
vsako leto vrača v še številčnejših 
zasedbah. Zgled so lahko Belgijci, ki 
so bili lani navdušeni in se letos 
vračajo, isto velja za Avstrijce in 

Švicarje. Letos naj bi se jim pridružili tudi 
Italijani. Organizator se seveda trudi, da bi vsako 
leto ponudil nekaj novega, oziroma, da bi 
izboljšal svoje dosedanje delo. Ves dosedanji 
program tako ostaja.
Igrišče pred izolsko gostinsko šolo bo tako tudi 
letos osrednji prireditveni prostor. Izkušnje iz 
preteklega leta bodo pirpomogle, da bo podlaga 
še kvalitetneje pripravljena. Ob igrišču pa naj bi 
bile tudi večje tribune. Poleg tega bo tudi 
nameščena razvetljava, ki bo omogočila igranje 
tekem tudi v večernih urah, ter tako povečala 
atraktivnost tekmovanja. Letošnja novost, ki si jo 
je zamislil organizator je igrišče za mini 
rokomet v izolskem mandraču. Na žalost se 
kljub dobri volji vseh vpletenih nekaj zatika pri 
izvedbi tega projekta in postavitev tega igrišča še 
ni potrjena. Ostaja tudi turnir v rokometu na 
mivki, ki bo organiziran ob koncu Eurofesta. 
Igra, ki bi se z vzpostavitvijo ustrezne 
infrastrukture - igrišče, lahko prebila med 
popularnejše za preživljanje aktivnih počitnic, 
tako ostaja še vedno omejena na spremljevalni 
turnir Eurofesta.

EŠ

Vročina je tudi v dvorani naredila svoje. 
Redkim se še da redno in močno vaditi. 
Rekreacija, tista, da se ne zrediš preveč. Vendar 
pa je ostalo kar precej problemov. Uprava se jih

kar ne more rešiti, vizija kako naprej, je še na 
papirju. Vsi zatrjujejo, da bo boljše. Bliža se čas, ko 
se bodo igralci "selili". Kaj bodo ujeli in kupili 
Izolani? Žal kot vedno, so samo ugibanja. Želje in 
apetiti, toda vemo, kako se le te lahko uresniči. Tudi 
igralci so že dobro obveščeni, kateri klubi držijo 
obljube. Igralske pogodbe že dolgo nimajo več 
"teže", formalnost, toda minimalno sigurnost le 
nudijo. Izolani se po tujih nakupih ne ozirajo preveč. 
Radosavljevič in Vučinič dovoljujeta še en nakup 

(po dveh nastopih naj bi to bil igralec iz Umaga) in 
kvota bo izpolnjena. Kakšna so razmišljanja 
"domačih" igralcev?"Kar sem opazil, sistem ostaja 
isti, oni lahko počakajo. Problemi bodo s trenerjem, 
pravzaprav s trenerji, tudi pri mlajših selekcijah 
škripa. Kako prav bi prišel jesenski hlad, že občutek 
hlada nudi treznejše razmišljanje.

Izolani bomo zadovoljni tudi s kakšno nevihto, 
vsaj nekaj osvežitve. Ženski ligaši so tudi že 
opravili žrebanje za novo prvenstvo. Tokrat bodo 
Izolanke za spremembo v prvo gostovale na 
Škofijah, že v drugem kolu pa bodo gostile 
Pirančanke. Zanimiv začetek, takoj bomo lahko 
ugotovili kdo bo glavni na Obali. Ostalo je še 
finale kadetinj, potem pa tudi dekleta izprežejo. 
Aktivnosti bodo usmerjene na stabilizacijo kluba 
(kako do denarja).
"Starejše deklice" (veteranke) imajo sistem, denar 
najlažje dobiš z delom. Vabljeni v Korte, 
spregledati jih bo težko.

p od
BELVEDERJEM
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namizni tenis
LSNTL Članice-ŠE ZA OPBSTANEK
V sredo, 26.5. so članice igrale tretjo odločilno tekmo proti ekipi Istrabenza iz 
Kopra. Tudi ta tekma je bila zelo izenačena, tako, daje bil končni izid 5:5. Tudi 
tokrat je tri tekme posamično ter eno v paru z Jauševčevo, ekipi prinesla 
Rahotinova. Še eno tekmo pa je zmagala Ludvikova.
Z eno zmago in dvema remijema si je ekipa Arrigonija izborila dodatne 
kvalifikacije za obstanek v prvi ligi z ekipo Učil iz Križ, ki je bila 
drugouvrščena v drugi ligi. ekipa Istrabenza pa je padla v drugo ligo.
Igralkam Arrigonija vse čestitke za izredno borbenost, ki je potrebna v takih 
odločilnih tekmah.
V ponedeljek, 1.6. so čalnice Arrigonija igrale že prvo tekmo kvalifikacij 
proti ekipi Učil iz Križ. Ekipa Učil je v Izoli delovala nemotivirano, kot da seje 
že v naprej predala, tako je bil rezultat 6:1 za Arrigoni povsem realen. Po dve 
zmagi sta tokrat ekipi prinesli ekipi Rahotinova in Ludvikova, eno 
Jauševčeva eno pa dvojica Rahotinova in Jauševčeva.

Jana Ludvik četrta v Budimpešti
Minuli vikend je potekal v Budimpešti Srednjeevropski pokal za pionirje 
ekipno in posamezno. Na pokalu so nastopile reprezentance sedmih držav. Za 
državno reprezentanco SLO je nastopila tudi Jana Ludvik, ki je po oceni 
selektorke Polone Čehovin - Sušin igrala več kot odlično, veliko boljše kot igra 
na domačih turnirjih.
Ekipno je bila SLO druga za ekipo Madžarske, pred Češko in Hrvaško.
V posamezni konkurenci seje Jana Ludvik edina od slovenskih igralk prebila 
v glavni del turnirja, kjer je za med štiri premagala Slovakinjo Mikovo, v 
polfinalu pa izgubila z Madžarko Poto, ki je bila kasneje zmagovalka.
V nedeljo je v N.Gorici potekal TOP - 12 republike Slovenije za mlajše 
pionirke. V drugo kvalitetno skupino so bile pozvane tri Izolanke. Prvo mesto 
je dosegla Marika Jauševac, druga je bila Petra Kukovec, deveta pa Anja 
Filipas. Podobno tekmovanje so imeli mlajši pionirji v Cerknici, kjer je Blaž 
Lipovec dosegel peto mesto v drugi kvalitetni skupini.

Športni ribolov na morlu
Državno prvenstvo v ribolovu s skalovite ali zidane obale 
Izolani zopet premagali ostale slovenske ribiče.
Na članskem državnem prvenstvu v ribolovu s skalovite obale, ki je bilo 
29.5.1999 v Izoli, so Izolani zopet pometli konkurenco in upravičili naslov 
favoritov. 27 tekmovalcev iz 6 slovenskih klubov se je borilo za naslov 
državnega prvaka. Med prvo deseterico se je uvrstilo kar sedem uspešnih 
Izolanov.
ReZUltath 1 .F.Juriševič MRKMenola, 2. /.Grgurevič MRK Menola, /3.S.Valenti 
MRK Menola, /4. M.Medved ,MRK Menola,/ 5.Marko Vuk, MRK Menola,/ 
6.S.Bembič, MRK Menola/ 8.S.Babič, MRK Menola

Slovenski R'nR' plesalci se v eni sezoni udeležcijo preko 12 domačih tekmovanj ter 
vseh uradnih mednarodnih prvenstev. Med domačimi tekmovanji je tudi sklop petih 
tekmovanj za Pokal Slovenije, ki so enakomerno razdeljena preko cele sezone in so 
po pomembnosti takoj za državnim prvenstvom. Tekmovanja odločajo o pokalnem 
prvaku Slovenije, ki je znan ob koncu sezone na Finalu pokala Slovenije, katerega 
letos že drugič organizira plesni klub "T1TTY DANCE" iz Izole. Pokalni prvaki v 
posameznih razredih postanejo pari, ki so najboljše tekmovali preko vse sezone. 
5.junija boste lahko videli najboljše plesne pare iz vse slovenskih klubov, pa tudi 
plesne pare iz sosednje Hrvaške. Tako boste priča vsem čarom in lepotam tega 
atraktivnega športa. Upam, da boste resnično uživali ob dobri glasbi, plesu in ob 
veliki meri atraktivnih in drznih akrobacij. (Mirna Veselinovič)

KICKBOXING
Ta konec tedna, natančneje, 29. in 30. 
maja je bilo v Piacenzi tekmovanje v 
kick boxingu za Svetovni pokal, ki mu 
pravijo tudi neuradno svetovno 
prvenstvo, saj sodelujejo tudi tisti 
tekmovalci, ki morda niso uvrščeni v 
nacionalne reprezentance. Zato je tudi 
udeležba številčnejša in na tem 
tekmovanju je sodelovalo 720 
tekmovalcev iz 20-tih držav. Prisotni 
so bili vsi najboljši, od svetovnih do 
evropskih prvakov, nastopila pa sta 
tudi dva izolska tekmovalca, člana 
TKD Izola, Kristjan Tomšič in 
Miljan Palibrk.
Aktualni evropski prvak, Kristjan 
Tomšič je nastopil kot član slovenske 
A reprezentance in v kategoriji do 69 
kg osvojil tretje mesto. V boju za 
vstop v finale ga je premagal 
italijanski reprezentant, kasnejši zmagovalec v tej kategoriji. Miljan 
Palibrk je imel smolo in je že v prvem kolu naletel na močnega 
nasprotnika in je izgubil po točkah. O veliki konkurenci govori tudi 
podatek, daje moral Kristjan Tomšič za medaljo kar šestkrat zmagati. 
Povedati je še treba, daje bil Darko Filiput eden od glavnih sodnikov na 
tekmovanju, kot pomočnik selektorja reprezentance, ki je štela kar 42 
tekmovalcev, pa je bil Bojan Korošec
Nasploh je bil reprezentanca Slovenije uspešna, saj so se domov vrnili s 
sedmimi medaljami, od tega so osvojili tudi eno prvo mesto.
Reprezentanti se zdaj že pripravljajo na svetovno prvenstvo, ki bi moralo 
biti novembra meseca v Beogradu, vendar so ga, zaradi znanih dogodkov, 
premestili v čas od 23. do 28. novembra v Caorle v Italiji.

BALINANJE
ŠE EN PORAZ V DEŽJU: TIB Terminal : JADRAN Izola 20:4
Na gostovanju v Ilirski Bistrici so imeli Izolani spet slab dan, povrhu 
vsega pa še nekaj smole z vremenom. Igrišče v Kuteževem je namreč 
brez strehe in v primeru da dež ne bi ponehal bi morali na pokrito 
igrišče, kjer ne bi bilo pravih domačinov, saj bi oboji gostovali. Tako 
pa je sodnik vztrajal, da počakajo kaj se bo zgodilo z vremenom, dežje 
ponehal, domačini so imeli svoje igrišče in svoj dan ter so tako 
prepričljivo zmagali. Pri Izolanih sta zmagala le Bembič in Šukljan, 
kar je za boljše rezultate seveda premalo.
V soboto ob 16.00 bodo Izolani igrali doma proti Metru iz Horjula, v 
nedeljo pa že gostujejo v Novi Gorici. Dve zmagi bi še kar prav prišli.

BALINAR, KI OBETA
30. maja je bilo v Tržiču Državno prvenstvo 
za balinarje posamezno in sicer za starost od 
15 - 18 let. Iz Obalne balinarske zveze 
Slovenska Istra je nastopil mladinec Iztok 
Jerman iz Društva Jagodje - Dobrava in 
je v hudi konkurenci zasedel odlično 4. 
mesto.
Za lep uspeh mu vsi balinarji Jagodje 
Dobrava, prijatelji in družina iskreno 
čestitamo

Društvo Jagodje Dobrava

Plesni klub

TlTTY DANCE'
IZOLA ORGANIZIRA

FINALE POKALA SLOVENIJE 
V AKROBATSKEM 
ROCK'N'ROLL-U

sobota, 5.junij 1999 
Športna dvorana, Kraška 1, Izola

Predtekmovanje, finale Mini, Pionirji 2 
predstavitev plesnih skupin "Tity dance" ob 15.30 -

a

VELIKI FINALE 
ob 19.00

...želimo vam veliko plesnih užitkov, 
vstopnina 800,00 sit
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• Potrebujete čekovne 
blankete? * >

Banka na domu
bližnjica

<do bančnih storiteli

• Želite plačati položnice 
ali virmanske naloge?

• Bi hoteli prenesti sredstva 
z enega na drug račun?

• Bi radi naročiti 
pokojninske 
odrezke?

Sedite v svoj naj 
Banka na dorr 
poštni nabiralnih 
dobite v poslov«

dajte v najbližji 
in ovojnico

Banka
KoperPA NAILEPŠE!Povsod je • •••



OLJKARJI SE ZBIRAJO
Letošnji oljkarski dnevi bodo organizacijsko še močnejši od 
dosedanjih, saj bo v Korat živahno kar tedehn dni, oljkarjem in 
njihovim akcijam pa se bodo pridružili tudi vinogradniki, saj v 
sodelovanju s priznanimi etnologi pripravljajo osmico Arhaica, ki 
naj bi bila nekakšna vzorčna osmica za dvig kvalitetne ravni našega 
vinogradništva in kletarstva. Govori Danilo Markočič, predsednik 
Društva oljkarjev slovenske Istre.
- Če izvzamemo aktivnosti v zvezi z osmico se pri organizaciji 
oljkarskih dnevov ne dogaja nič presenetljivega. Ker pa je letošnje 
turistično leto v znamenju vina in kulinarike smo naše dneve oljk 
združili s projektom Arhaice, ki jo vodi Marjan Starc in to zna 
pritegniti v Korte še več ljudi.
- Kdo bo glavni, oljkarji ali osmičurji?
- Oljkarji imamo običajno dva dneva praznovanja in podobno je tudi 
tokrat, ker pa predstavljajo osmico bo vse skupaj trajalo osem dni. 
Pričakujemo, da bo vse skupaj tudi turistično zanimivo, zato smo 
skupaj s KS Korte, društvom vinarjev in aktivom kmečkih žena skušali 
vzpodbuditi tiste domačine, ki imajo več vina, da ga ponudijo kar v 
svojih kleteh. V sodelovanju z zdravstveno in tržno inšpekcijo smo 
namreč našli način, kako zagotoviti vsaj osnovne pogoje za to, da bo 
vse v skladu z zakonodajo.
- Kako bo to izgledalo v praksi?
- Na osrednjem prireditvenem prostoru pred kulturnim domom, kjer sta 
že zdaj dve gostilni (ob tej priložnosti bosta imeli dodatni program 
hrane) bosta na stojnicah še dva osmičarja in izdelki kmečkih žena. 
Organizirana bo tudi prodaja vina in olja ter razstava. V sami vasi pa 
bodo še štiri domačije imele odprta vrata svojih kleti in tam bodo 
zagotavljale najosnovnejšo ponudbo.
- Pridelovalci vina in žganja bodo 
morali plačevati trošarino, kaj pa 
oljkarji?
- Zaenkrat tega še ni in mnogi pravijo, 
da tega nikoli ni bilo. Ko pa smo brali 
zapise dr. Darovca o tem. kako je bilo 
nekoč z oljkarstvom smo izvedeli, daje 
bilo to tako pomembno, da so župani 
osebno skrbeli za evidenco pridelanega 
olja in pobirali davek. Z vstopom v 
Evropo pa se bo tudi to spremenilo, saj 
Evropa nekaj da, vendar zahteva točne 
podatke o tem, kaj in koliko kdo 
pridela, tako daje nadzor popoln. Zakaj 
je potreben pa je menda vsakemu jasno.

MEDNARODNI USPEHI IZOLSKIH GLASBENIKOV
Minuli teden so se naši gojenci udeležili še dveh mednarodnih tekmovanj v 
Italiji in na Hrvaškem, kjer so ponovno dosegli lepe rezultate in s tem 
ponesli dobro ime naše šole tudi v tujino.
Rok Palčič, pianist iz razreda za izjemno nadarjene pianiste (Sijavuš 
Gadžijev) seje udeležil mednarodnega tekmovanja v Arenzanu pri Genovi 
(Italija) in v svoji kategoriji zmagal in s točkami 95,00 prejel prvo nagrado. 
Flacc II, ansambel flavte (Erika Dujc) in treh harmonik (Valentina 
Volčanec, Irene Krulčič, Niko Stojanovič) iz razredov prof. Silvie di 
Marino (flavta) in prof. Mirjane Gvozdenac (harmonika) je na 
mednarodnem tekmovanju v Pulju (Hrvaška), zasedel 1. mesto in z 81,00 
točkami prejel drugo nagrado (prva ni bila podeljena)
Kvartet harmonik ( Valentina Vočanec, Irene Krulčič, Niko Stojanovič 
in Peter Kaligarič) iz razreda prof. Mirjane Gvozdenac pa je v zelo hudi 
mednarodni konkurenci s 75,00 točkami prejel tretjo nagrado. 
Udeležencem tekmovanj in njihovim mentorjem iskreno čestitamo!

vodstvo šole

EVROPA BREZ STRESIC
Evropa obljublja med in mleko, med 
drugim tudi temeljito spoštovanje 
regionalizma in nacionalne identitete vseh 
članic. Ta zloženka, ki je te dni prilezla na 
plan v deželici na sončni strani Alp pa je 
pokazala, da se bo treba boriti za vsako 
besedo in celo za vsako črko. Pripravljalci 
gradiva so namreč pozabili, da ima 
slovenski jezik tudi tri črke, ki imajo nad 
glavo znak, ki mu pri nas pravimo strešica. 
Namesto teh se v tekstu pojavljajo vprašaji 
? in e z ostrivcem. Računalničarjem bo 
takoj jasno, da so pripravljalci uporabili kar 
angleški nabor znakov.
Glede na to, daje gradivo očitno dostopno 
pri nas (na seji OS je napako opazil Tomaž 
Martin Jamnik) smo prvi boj že izgubili.

Ali
pognale

Fz v / ops ho

1 istino
< > h tič* 11 n i 
st i nn m /o ret v/

vpiii ? cin ji h

PRIHAJA MESTNA POLICIJA
V prejšnjem Mandraču smo zapisali, da so občinski inšpektorji opravljali 
nadzor nad spoštovanjem delovnih časov izolskih gostinskih lokalov. Na 
občini so hitro reagirali in pojasnili, da oni teh pooblastil nimajo, izkazalo 
pa se je, da je nadzor opravljala tržna inšpekcija, ki jo v takšne akcije 
lahko napoti tudi policija, ki ima pristojnosti takšnega nadzora po zakonu 
o redu in miru. Pri iskanju popolnih informacij pa smo izvedeli še 
marsikaj zanimivega^
NADZOR SPOŠTOVANJA URNIKOV
Občinska inšpekcija nima glede tega nobenih pristojnosti ampak imata vse 
pristojnosti le policija in tržna inšpekcija. Običajno je tako, da policija opravi 
kontrolo spoštovanja umikov lokalov in o tem napiše obvestilo tržni inšpekciji, 
ki izpelje nadaljevanje postopka in sicer tako, da v primem kršitve poda 
predlog sodniku za prekrške. Dejstvo je namreč, da občina da le soglasje za 
podaljšanje delovnega časa, odločbo o delovnem času pa izda upravna enota, 
zato nadzorovanju tudi pripada državi oziroma državni inštituciji, kot je 
naprimer tržna inšpekcija.
POLICIJA NI ZA PARKIRANJE
Občani vse pogosteje ugotavljajo, da policija ne posreduje pri kršitvah odlokov 
o parkiranju in pravi, daje to stvar občinske inšpekcije. V resnici je temu tako, 
to pa je predvsem posledica kadrovskih težav v policiji, ki skuša na ta način del 
nalog prenesti na lokalno skupnost, pa tudi sam zakon o varnosti v cestnem 
prometu že govori o občinskem redarstvu, ki ima pristomosti urejanja 
mirujočega prometa. Dejansko policija tega ne ureja več in celo če bi bilo 
vozilo zaparkirano sredi križišča bi poklicali nas in mi bi ga morali odpeljati. 
Podobno je tudi v drugih slovenskih mestih, le v Ljubljani še vedno skrbi 
policija tudi za mirujoči promet.

Kadrovska zasedba policije je katastrofalna
Bolj ali manj je jasno, čeprav odgovorni o tem nočejo govoriti, daje kadrovska 
zasedba slovenske policije katastrofalno nizka. Nekatere postaje so komaj 60 
odstotno zasedene, kar pomeni, da so v določenih delih dneva posamezna 
mesta prepuščena na milost in nemilost kršiteljem vseh vrst. Izolska policijska 
postaja je menda med bolje zasedenimi, vendar tudi njim primanjkuje ljudi, saj 
se včasih zgodi, da imata celo mesto »pod nadzorom« vsega dva policista. 
Podobno je tudi v sosednji piranski občini, kjer je včasih en policist v Luciji, 
drugi pa v Portorožu in če je treba gresta skupaj na intervencijo v Piran.
Že res, da v policiji tega ne omenjajo zelo na glas, vendar je po naši oceni bolje 
vedeti, kakšne so realne možnosti ukrepanja policije. Občani so nas opozorili 
tudi na to, da pokličejo policijo ob nevarnostih, pa dobijo odgovor, da bodo 
posredovali šele, če se bo nesreča res zgodila. Tudi za takšne primere je razlog 
v slabi kadrovski zasedbi policije in to, da se v glavnem vozijo v avtomobilih 
je zato, ker drugače enostavno ne bi bili mobilni za hitre intervencije tam, kjer 
je to res nujno potrebno. Tudi to je treba vedeti, ko se včasih jezimo, ko ne 
posredujejo na vsak naš klic.

MESTNA POLICIJA
Vstopanje v Evropo prinaša spremembe tudi na področje notranjih zadev, v 
sosednji Italiji pa smo vajeni takoimenovane občinske policije, ki ima dokaj 
podobne pristojnosti kot naša običajna policija. Zato se tudi v Sloveniji počasi 
pripravlja ustanovitev mestne policije, ki naj bi počasi pokrivala, poleg 
mirujočega prometa, tudi cone za pešce, cone umirjenega prometa, plave cone 
itd. Takšna policija naj bi imela pravico ustavljanja vozil, merjenja prometa itd. 
Predstavili so že enotne uniforme (bordo - modre) enotne bi morale biti tudi 
oznake, enako pobarvani avtomobili in podobno. Seveda pa bo pot do 
realizacije tega še kar dolga, saj država ne more kar tako tega bremena naložiti 
občinam.

OJNOVNA /OLA LIVADE IZOLA VABI NA
DAN ODPRTIH VRAT

V /OBOTO, 5. JUNIJA 1999 OB 10.00 URI

J°°'K fredda Z.Rzrecja.^ „
'X P A (WrJ-vlZrh: to)

Z.pA7f!£tsoV1

'1°° odprtje r^jWe v Jel; fr Avli 

V-11°° froepm. ir tetoR^icc
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Giochi Uniti 
delle Nazioni

United Games

Slovenija 
Izola - Isola

LS.-S.4.19M

J junij 
giunio

» ■ petek 
■ ■ venerdì

16.30h-24.00h

Razstava in prikaz dela v delavnicah
Esposizione e dimostrazione del lavoro svolto nell'ambito dei laboratori
Predstavitev nekaterih držav EU 
Presentazione di alcuni paesi dell'UE
ACME JAZZORK
Nastop glasbenih skupin za mlade 
Festa con gruppi musicali per i giovani

IZOLA-ISOLA-hotel RIVIERA
■ __________________________

Brezveterje
BORZNO POSREDNIŠKA 

HIŠAd.d.d

Negativni premiki na Ljubljanski borzi se kar nadaljujejo. Rast tečajev tako postaja 
svetla izjema, padanje pa vsakodnevo pravilo. Novega denarja na borzo zaenkrat ni 
bilo, sredstva iz blagajniških zapisov, ki so bila sproščena 1. 6. pa verjetno ne bodo 
podprla povpraševanja. Kratkoročne napovedi torej niso ugodne, bliža pa se tudi čas 
dopustov.
Komentar lanskoletnih rezultatov s strani novega predsednika uprave Leka g. 
Dragonje očitno ni prepričal delničarjev, saj so sledile prodaje omenjene delnice, kar 
je povzročilo več kot 5 odstotni padec v enem dnevu. Kasneje so sicer sledili 
popravki navzkov, vendar razmere ne obetajo mirnega nadaljevanja. Zaradi padca 
Lekove delnice seje pocenila tudi delnica Krke, saj seje porušilo njuno medsebojno 
razmerje. Delnice pomembnejših primorskih podjetij so sledile trenutnemu 
borznemu pravilu ter počasi drsele navzdol. Očitno tudi dobri rezultati ne vplivajo 
na tečaje temveč se izgubijo v množici črnogledih pogledov na trenutne borzne 
razmere.
Investitorji na prostem trgu so se ravnali po podobnih načelih kot tisti na borznih 
kotacijah. Razmerja cen pidov se tako vztrajo rušijo. Polni pidi padajo, prazni pa se 
zvišujejo oz. ohranjajo na preteklih ravneh. Več zanimanja lahko pričakujemo ob 
sprejetju zakona o prvem pokojninskem stebru, ki bo določeni starostni skupini 
omogočil lepo dodatno pokojnino ob relativno skromnem vložku. Malce bolj 
pozorno spremljanje dogajanja v poslanskih klopeh torej ne bo odveč.

Daniel Vilje
BREG 22, 1000 LJUBLJANA, SLOVENIJA, TEL 0 61/125 80 74, 125 20 10

ZIN JE ZE MED NAMI
Morda niste opazili, toda mladi iz petih evropskih držav so že med nami in od 
srede dopoldne so že delavni v petih različnih delavnicah, kjer pripravljajo 
dokumente in izdelke za zaključno prireditev, ki bo v petek, 4. junija od 16. 30 
ure do polnoči pred Gostinsko šolo.
Mladi iz Nemčije, Avstrije, Madžarske, Češke in Jugoslavije so zbrani v 
SGTS, kjer tudi prebivajo, sodelujejo pa v petih delovnih skupinah: prosti čas, 
foto - video, novinarski, ribiški in keramični. Danes in jutri dopoldne jih bomo 
še srečevali po izolskih ulicah, na plažah in pomolih, s svinčnikom, 
fotoaparatom ali ribiško palico, potem pa bodo že pripravljeni na zključno 
prireditev, ki bo pokazala, kaj vse so odkrili in česa so se naučili v teh štirih 
dneh bivanja v Izoli.
Povedati je treba, da je hkrati večje število izolskih otrok in mladincev 
odpotovalo v druge kraje, organizatorje iger (z izjemo Subotice, kar je zaradi 
vojnih razmer razumljivo) tam pa bodo sodelovali v delavnicah, ki jih 
pripravljajo domačini in v skupni delavnici s tematiko: mladi in prosti čas v 
novem tisočletju.
Izolani smo seveda posebej vabljeni v petek popoldne pred Srednjo gostinsko 
in turistično šolo, kjer bodo mladi prikazali rezultate njihovega tridnevnega 
dela in življenja v Izoli.r77Anraf5rn~v«
NAGRADA JEZNEGA OBČANA

Lojze Pečan, kot eden od občanov Izole, jeznih zaradi popolnega 
nespoštovanja in ignoriranja prometnih predpisov ter zaradi 

neaktivnosti in neučinkovitosti organov pregona, 
razpisuje nagrado v višini 10.000 tolarjev 

za fotografijo najbolj nemogoče parkiranega avtomobila v Izoli.

Fotografije nepravilno parkiranih avtomobilov, opremljene z datumom, 
uro in krajem parkiranja, pošljite na naslov: Mandrač, Veliki trg 1 
(lahko jih tudi oddate v nabiralnik), seveda pa pripišete tudi vaš 
naslov, za slučaj, če boste dobili nagrado. Ob koncu meseca bo 
fotografije ocenila naša komisija v sestavi Lojze Pečan, Drago Mislej 
in Davorin Marc. Nekaj najboljših fotografij bomo objavili, absolutno 
najboljšo pa bomo nagradili. Kaj se bo zgodilo s fotografiranimi 
avtomobili pa bodo morali odločiti tisti, ki jim je to v pristojnosti.

BORZA 
ZNANJA 
IZOLA 
MATIČNA 
KNJIŽNICA 
IZOLA
Oktobrske revolucije 1, 6310 Izola, telefon: 066/ 647 530 
e-mail: izola@borzaznanja.mss.edus.si 
vsak delavnik od 8 do 13 ure 
v sredo od 8 do 13 ure in od 16 do 18.30 ure

KAKO DO STORITEV BORZ ZNANJA?
Obiščite ali pokličite BORZO ZNANJA v Izoli. Zaprosili vas bomo za nekaj 
osnovnih podatkov, s katerimi bomo previdno ravnali.

Povedali nam boste svoje želje po znanju, informacijah ali spretnostih. 
Preverili bomo, ali so podatki, kijih potrebujete, na voljo v naši bazi 
informacij. V tem primeru vam bomo posredovali ime in telefonsko številko 
naših članov, ki vam lahko pomagajo. Če med našimi člani še ni ljudi, ki bi 
lahko zadovoljili vaše potrebe, se bomo potrudili in jih poskusili najti s 
pomočjo oglaševanja v medijih.
Oglaševanje je anonimno in brezplačno.

NAŠI ČLANI IŠČEJO:
* Informacije o ladji REX
* Recepture za pripravo eteričnih olj in parfumov, ter vzgoja rastlin, ki so za to 
potrebne
* Gojenje, nabiranje, priprava in uporaba zdravilnih zelišč
* Znanje igranja na klavir v zameno za inštrukcije matematike, osnove 
elektrotehnike, elektronska vezja, osnove računalništva, internet
* Nasvete za nego obraza in telesa, kozmetika in ličenje
* Znanje portugalskega in španskega jezika

BOR Z A
znanj/ Y

Pokličite nas ali pa nam pošljite e-mail in 
vas bomo poklicali mi.
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Kulturni dom Korte 
sobota, 5. junij 1999 ob 21.00 uri

po podelitvi nagrad oljkarjem ob oljkarskih dnevi nastopajo

ŠAVRINSKE PUPE EN RAGAZONI z 
ROŽANO KOŠTIAL

CETORE
ob vaškem prazniku 6. junija 1999 ob 19.30 uri nastop

FOLKLORNE SKUPINE VSAKOSCAT in 
HARMONIKARJEV GLASBENE ŠOLE IZOLA

KRAJEVNA SKUPNOST KORTE ob oljkarskih dnevih

EX TEMPORE ZA OTROKE
Žigosanje podlag (format risalnega lista ) bo v nedeljo, 6. junija 

med 18.00 in 20.00 v Kulturnem domu Korte.
Oddaja del bo v petek, 11. junija med 16.00 in 18.00 v Kulturnem domu Korte, 

tema: oljka, Istra, prosta tema.
Otvoritev razstave bo v petek, 11. junija ob 20.00.

V kulturnim programu bo nastopila folklorna skupina Korte.
Vabljeni osnovnošolci.

ISTRSKE GODBE
Mladinski pihalni orkester Izola, 
pod vodstvom dirigenta 
g. Zlatka Tote, se je v 
soboto, 29. maja 1999 v 
Poreču udeležil 24.
Srečanja istrskih godb 
na pihala. Sodelovalo je 
18 pihalnih orkestrov iz 
Hrvaške in Slovenske 
Istre ter zamejstva.
Organizatorje poskrbel 
za dobro počutje vseh 
udeležencev. Naš 
orkester se je uspešno 
predstavil občinstvu ter 
navezal tesnejše stike s 
pihalnim orkestrom 
»Porečki delfini« iz 
Poreča, kise nam bo 
kmalu predstavil tudi v 
Izoli.

Vabimo vas na ogled drame

BRAT NAŠEGA BOGA,
ki jo je napisal Karol Wojtyla, sedanji papež Janez Pavel II.

Delo govori o slikarju Adamu, ki po srečanju z mestnimi reveži spremeni svoje 
življenje. Odloči se, da jim pomaga, zaživi z njimi in z njimi 

ustanovi novo redovno skupnost.
Avtor, ki je del svojega življenja preživel med delavci, razgrne pred nami globoke 
razsežnosti človeške revščine in poti do osvoboditve - teme, ki so aktualne Uidi 

danes. (Igrajo bogoslovci ljubljanskega semenišča.)

Sobota, 5. junija 1999, ob 20.00 uri 
v župnijski dvorani v Izoli, Trg sv. Mavra 3

Čebelica poroča ...da čebelica, ne poroča več.
Dragi moji čmrljčki, vem da vam bo izredno hudo, ampak 
prišla sem do težke odločitve. Na žalost se zaradi višje sile 
iz Indijekoromandije techna in housa ne bom več oglašala. 

Cvetlice so odcvetele in moram na nove travnike, da 
si bom lahko nabrala dovolj medu, za težke čase.
V Čebellandiji me nujno potrebujejo in čebela mati 
mi je ukazala, da se vrnem domov. Slovo ni lahko 

vendar bomo vsi preživeli. Vsekakor bom še vedno z 
vami, vendar bom poročala o zadevah, ljudeh, 
dogodkih, travnikih, rožicah,... kjer ne potrebuješ 
akreditacije, da jih dobrovoljno predstaviš širšemu 
krogu ljudi.

Sončen dan vam želi vaša čebelica Maja.

SKLAD RS
za liubiteliske kulturne dejavnosti 

Območna izpostava Izola 
tel.: 600 830

Obveščamo vse posameznike, skupine, društva in zveze, ki 
delujejo na področju ljubiteljske kulturne dejavnosti da je
RAZPISAN JAVNI RAZPIS ZA 
FINANCIRANJE IN SOFINANCIRANJE 
LJUBITELJSKIH KULTURNIH PROGRAMOV 
ZA LETO 2000.
Zadnji rok za prijavo je 11.JUNIJ 1999, zato pohitite. 
Obrazce in navodila lahko prevzamete na sedečžu OBMOČNE 
IZPOSTAVE SLKD IZOLA, Drevored l.maja številka 9. Informacije 
lahko dobite po telefonu 600 830.

POLETNE GLEDALIŠKE IN LUTKOVNE 
MEDNARODNE DELAVNICE in 
MEDNARODNI TABOR IMPRO LIGE
BODO POTEKALE OD 14. do 21. avgusta 1999. Prijave sprejemamo 
na sedežu območne izpostave Izola do 30. junija.
Delavnice bodo vodili: Dušan Jovanovič, Sergej Verč, Samo 
Strelec, Maja Štromar, Tomi Janežič, Sebastjan Cavazza, Aleš 
Novak, Janez Vencelj, Sebastjan Starič, Corrado Canulli, Alenka 
Vidrih, Rooland Trescher, Andrejas Wolf, Peter Braatz.—

GALERIJA
INSULA

razstava

ARS
FOROIULANA

Razstava predstavlja dela slikarjev in 
kiparjev, ki delujejo v okviru CENTRO 

FRIULANO ARTI PLASTICHE v Vidmu

AFRIKA NA TITOVEM TRGU
V soboto, 5. junija ob 21.00 bo na Tiovem trgu v Kopru svojevrstna predstavitev in 
animacija plesne skupine Manantial iz Trsta.
Gre za predstavo z afriškimi bobni in plesi, ki je že pred letom dni presenetila obalno plesno 
občinstvo. Vstop na predstavo je prost._________________________________________

GALERIJA ALGA Kristanov trg

IDEAL tur1SM|M0 M0RJE

METALlTOlfARTY
v Smile ŽSBŽŽj^Luciia



NALIJE
Za dečki je dokaj nenavaden teden. 
Prometne nesreče so se zdaj preselile v 
mesto, kršitev javnega reda in miru 
skoraj ni bilo, zato pa so imeli opravka 
z namišljenimi bombami, z izlitjem 
sumljivih tekočin in podobnimi 
nevsakdanjimi dogodki. Delo 
policistov je res nevsakdanje in praksa 
se precej razlikuje od tistega, kar jih 
učijo v šoli. Tam, kot vse kaže, preveč 
gledajo ameriške kriminalke pa se 
zdaj tudi naši policaji v dvojicah 
prevažajo po mestu, le peš ni videti 
nobenega. Pravijo, da je to zato, ker 
jih je premalo, občani pa trdijo, da je 
to zaradi nekega starega vica, ki pravi, 
da policaji vedno hodijo v dvojicah 
zato, ker zna eden ...

BOMBA NON BOMBA

V drevoredu 1. maja so občani odkrili 
nenavdno in na videz kar nevarno 
pločevinasto škatlo. Obvestili so dečke 
in tudi njim se je zdela sumljiva, pa so 
poklicali na pomoč tehnika za 
eksplozive, kije stvar pogledal malo bolj 
»od blizu«. Ugotovil je, da je škatla 
prazna in da ni imelo kaj počiti. K sreči, 
seveda.

IZOLA NIMA NAFTE

Policista sta med rutinskim obhodom 
ugotovila, da je na makadamski cesti 
proti »Buri« nenavadna tekočina. Glede 
na to, da ni šlo niti za malvazijo, še manj 
za nafto je stvar postala sumljiva, končno 
pa so ugotovili, da gre za zmes vode, 
detergenta in mulja iz vrtine, ki sojo tam 
naredili delavci Geološkega zavoda. 
Tekočino so poslali na pregled Zavodu 
za varstvo voda in moija, tam pa so 
ugotovili, da ne gre za omembe vredno 
onesnaženje okolja. Vseeno pa so 
zažugali, da moramo Izolani bolj paziti, 
kaj razlivamo naokoli.

SAMOZAŽIG SREDI TRGA

Sredi Velikega trga se je zažgal osebni 
avtomobil. Zaradi kratkega stika pod 
armaturno ploščo je prišlo do 
samozažiga, ki pa ni bil čisto dokončen, 
saj so na kraj prihiteli gasilci in avto tako 
pošpricali, da še nekaj časa ne bo vžgal. 
Gorel pa tudi ni več.

NESREČA NA GIRU

Eden od otrok - udeležencev vsako
dnevnega kolesarskega gira po izolskih 
ulicah je tako nespretno zapeljal po 
Velikem trgu, da je priletel v osebni 
avtomobil. Voznik je kolesarja sicer 
opazil in ustavil, kolesar pa ni imel servo 
zavor in je avtomobilu razbil luč. Hujših 
posledic ni bilo.

MAJA NI VEČ
Maj je mimo in dečki upajo, da bo z njim 
tudi konec pripomb na račun bifeja Maja 
v Ljubljanski ulici. Sosedje namreč 
tarnajo, da gostje tam posedijo tudi po 
22. uri. Noja, obstajajo tudi hujše stvari 
od tega, se vam ne zdi. Poglejte naprimer 
TV dnevnik.

V MEHANU NI GORELO
V Mehanu je v petek opoldne zatulila sirena in na dvorišču so v zrak švignili ognjeni 
zublji. Seveda je šlo za rutinsko vajo s katero so preizkusili uigranost ekip civilne zaščite 
in sodelovanje s poklicno gasilsko brigado iz Kopra.

Četrtek Petek Sobota Nedelja
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Banka na domu -
I I •V ••bližnjica

do bančnih storitev
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Bi hoteli prenesti sredstva 
z enega na drug račun?
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*

• Potrebujete čekovne 
blankete?

u v % v % vx v* Syfc.

Bi radi naročili 
pokojninske 
odrezke?

Sedite v svoj najlju
Banka na domu, vloži 
poštni nabiralnik. Poštnina j 
dobite v poslovalnicah Ba

te nalog 
Idajte v najbližji 
in ovojnico

■.
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Banka
Povsod je lepo .... DOMA PA NAJLEPŠE! Koper


